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 120פרטיכל ועדת מכרזים מס'  

מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 20/6/23 

משתתפים:  

יו"ר   - גב' דברת וייזר 

מ"מ יו"ר   - מר דני אדמסקי 

חבר  -מר דני לביא  

חבר  - מר יעקב קורצקי

חבר  -מר מיכאל דורון  

חבר  - מר שמואל גריידי

 חברה   גב' בת שבע אלקובי 

מוזמנים:  

מבקר  - מר ניסים בן יקר 

מנהלת אגף מבני ציבור   -גב' יפעת ברונר  

חשב הנדסה   -מר עופר בראון  

מנהלת אגף ביצוע תשתיות  גב' ליליה מאלישב  

ס' גזבר (הגיעה באמצע הישיבה)  - גב' רויטל פיטרמן

ע' למנהל אגף תקציבים, הנה"ח ושכר (יצאה באמצע הישיבה)   -גב' דליה אלון  

מנהלת תחום בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות  עו"ד עדי דייג הלפרן  

ע' מנכ"ל   -גב' ניצן פרל  

מנהל אגף מערכות מידע   -מר אמיר הראל  

מזכירת הועדה   -גב' לימור נסט  

יועץ חיצוני   - מר גיל זילברמן 

רימונים   - גב' אושרה זמיר 

רימונים   - גב' דנה זסלבסקי 

יועץ משפטי  רימונים  עו"ד בן קטוז'נסקי  

יועץ משפטי רימונים   - עו"ד לירון וולצמן 

יועץ חיצוני רימונים   -מר מוריס כלפון  



בהעדר: 

מנכ"ל   -מר ערן שורץ  

סדר היום: 

מכרז פומבי מס' 598/22 – לביצוע סקר תמרורים, מחשוב תוכניות תנועה ומערכת ניהול רישום 
תמרור – ד יון. 

עדי: לגורמים המקצועיים יש מחר פגישה עם המציע והם באו לכאן היום על מנת לשאול אתכם  
אם מישהו מכם מעונין להצטרף לישיבה.  

דברת: הם לא היו צריכים לבוא לכאן עכשי ו בשביל זה. האם ניתן לקיים את הפגישה עם המציע  
לפני שמחזיר את טופס ניגוד הענ יינים?  

עדי: טופס ניגוד הענ יינים זה לא חלק מתנאי הסף.  

ליליה: אתמול שלחנו למציע את הטופס. וקבענו את הפגישה למחר.  

 עדי: יש רק מציע אחד ואפשר לדחות את הפגישה אתו בשבוע. 

דברת: אפשר לדחות את הפגישה בשבוע ומי מפה שרוצה יוכל להצטרף. ניתן  יהיה לשאול את  
המציע גם על ניגוד העני ינים.  

עדי: אי אפשר לשאול על ניגוד העניינים כיוון שאו שיש ניגוד עניי נים  או שאין ניגוד  עניינים. 

גיל: בדיקת התרשמות קבועה במכרז מבחינת איכות. השאלה אם מבחינתכם אתם מעדיפים  
שניגוד העניי נים יושלם לפני הפגישה.  

יעקב: אני רוצה להצטרף לפגישה.  

החלטה: טופס ניגוד עני ינים ישלח למציע דבר ראשון ואז עדי תשלח לדברת את חוות הדעת לגביו  
ואז תתקיים הפגישה לבדיקת איכות עם המציע.  

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 

מכרז פומבי מס' 614/23 – למתן שרותי תכנון כולל של עבודות הריסה והקמה חטה"ב קלמן 
ברמה"ש – דיון. 

דברת: הוגשו  4 הצעות למכרז לתכנון הריסת קלמן.  

עדי: עו"ד רן- יה מתאר חסרים שיש בהצעות כמו רישיון אדריכלים –  מה שהוא עצמו בדק וראה  
שרשום בפנקס האדריכלים ולכן זה חסר שניתן להשלמה אצל חברות דאטום ודבוריינסקי חסר  
גם חתימה על שמירה על סודיות אשר ניתן להשלימו כיוון שזה ענין טכני. מדובר במכרז איכות  

והמציעים היו צריכים לצורך עמידה בתנאי סף ו לניקוד איכות  לציין פרויקטים של בתי ספר שהם
ביצעו ולהצמיד לזה מסמכים המעידים על כך. אדר' גיורא צרף רק רשימת פרויקטים ולא צרף  

אישור רשות,  עו"ד רן יה כותב בסיכומו שהוא מסכים  להשלמה לעמידה בתנאי הסף ולא מסכים  
שישלימו  לעניין האיכות כי יש בכך פתח לתכסיסנות. הפסיקה אומרת לעשות הפרדה בין השלמה   



לתנאי סף לבין השלמה לאיכות. אני לא רואה איך זה יכול להשפיע על הניקוד. הם נתנו רשימה  
ולא מסמך של אישור מהרשות. 

דברת: נכון, אם הם לא היו כותבים בהצעתם את רשימת הפרויקטים והיה צריך להשלימן אז זה  
היה משהו אחר.   

עדי: בעיני אין פה תכסיסנות ואתם תחליטו בין חוות הדעת של עו"ד רן יה לבין חוות דעתי.  

מיכאל: איפה יכולה להיות תכסיסנות.  

עדי: אם לא היו נותנים את הרשימה.. עו"ד רן יה אמר לי שזו צריכה להיות גישת הועדה ולא נתן  
דוגמא ספציפית לתכסיסנות. 

ניסים: הפסיקה מתייחסת לתכסיסנות?  

עדי: אם המציע ראה הצעות של  מציעים אחרים אז הוא  יכול לשפץ את הצעתו או שיכול לצאת  
מהפרויקט אבל אני לא רואה פה תכסיסנות.  

דני א: אישור הפרויקט זה גנרי? 

דני ל: האם יש משוב לפרויקטים? האם עשויים טוב?  

עדי: הוא מקבל נקודות על איכות לפי מספר הפרויקטים שעושה בשלב א ' – עשה רשימה. שלב ב'  
– אישור הגוף המזמין את זה – עו"ד רן יה לא מאשר להשלים את זה ואילו אני חושבת שכן ניתן  

להשלים את זה.  

דברת: אני חושבת שזה טכני לחלוטין והמציע יכול להשלים את זה. אנחנו בשלב זימון לבדיקת  
איכות ויש לנו אפשרות להגיד לו שיראה לנו את אישורי הפרויקטים.  

עדי: האישור ממש טכני.  

החלטה: שלושת מציעים מתוך ארבעה צריכים להשלים את אישורי הרשות (המציע אלקיים לא  
צריך להשלים) . 

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 

יפעת: לוועדת איכות יגיעו הצוות המקצועי, המהנדסת, האדריכלית, נציג אגף חינוך ומי שעוד  
מעונין מועדה זו.  

מכרז פומבי מס' 611/23 –  הקמה, אספקה ותחזוקת מערכת ממוחשבת לניהול שרותי הרווחה – 
 .EPR   הארכה  מיוחדת עם חברת

אמיר: החוזה הנוכחי עם  חברת EPR נגמר עוד חודש ויש מכרז חדש בתהליכים מתקדמים אך יש  
צורך בהארכת המכרז הקיים בחצי שנה. כיוון ש יש עוד  3 חודשים עד לסיום חוזה ועוד 3 חודשים  

להחלפת המערכת הישנה במערכת החדשה. אין פה תוספת כספית מעל 25%.  

בת שבע: הרי ידעתם מתי מסתיים החוזה הנוכחי אז למה לא יצאתם למכרז החדש לפני כן כדי  
להספיק לסיים אותו בזמן?  

אמיר: יצאתי למכרז בנובמבר 2022.  

דני א: להאריך בחצי שנה –  אין עם זה בעיה?  



עדי: זו החלטה שלכם. אם מדובר בתוספת של עד 25% בהיקף החוזה ביחס לתקופת הבסיס זה  
פתרון של ועדת מכרזים ואם לא אז שהמנכ"ל יחליט. נעשתה פה במכרז עבודה רצינית, ברגע שיש  

זוכים הם גם לא ממהרים להביא ביטוחים, ערבות ביצוע וכו' ובמקום שזה יתעכב שבועיים זה  
מתעכב חודשים.  

דני א: אולי צריך לעשות סנקציה כספית כדי שלא ימשכו עם הגשת הביטוחים וכל השאר. 

עדי: זה שיקול הגזבר.  

בת שבע: לפני שאנו מאשימים את נותן השרות שנבחר אנו יודעים שזה יהיה חוזה מורכב אז למה  
אנחנו לא יוצאים בזמן ?  

מיכאל: כל ישיבה כשאני נמצא כאן יש ענין של הארכות מיוחדות.  

עדי: הנוהל להתחיל במכרז חדש חצי שנה לפני שמסתיים מכרז קיים ואמיר התחיל  9 חודשים  
מראש. 

אמיר: כתיבת מכרז טכני לקח יותר זמן, הפרסום, ההנגשה וכו' כל זה לוקח זמן. השרות במכרז  
הוא ליווי של עובדות סוציאליות  את המשפחות וההחזרים ממשרד הרווחה. יש לי תהליך של  

מספר חודשים של העברה מקבלן א'  לקבלן  ב', בטחון, גזברות – זה לא נעשה ביום אחד. 

החלטה: הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים ומאריכה את החוזה הקיים של חברת  
EPR במכרז 476/17 ב 6 חודשים ועד לתאריך  11/1/24. אין צורך גם באישור מועצה כי הגדלת  

היקף חוזה היא ב  17% ביחס לתקופת הבסיס.  

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 

מכרז 2/23 –  מתן שרותי קבורה אזרחית חלופית בבית העלמין רמה"ש – דיון. 

דברת: אנו מזכירים שביקשנו חוו"ד משפטית של משרד שרקון ושל המחלקה המשפטית שלנו  
שבודקת ומאשרת את חוות הדעת של היועצים החיצוניים ביחס לאפשרות השלמת מסמכים  

לצורך ניקוד במכרז  ומאשרת אותם או שלא לצורך ניקוד האיכות במכרז  

בן: חוות הדעת שלנו טוענת שזה מכרז נתוני  איכות בנסיבות העני ין  יש בעיה בהשלמה של נתונים
לצורך ניקוד איכות שמהוה שיפור בהצעה ולכן פוגע בשו ויון בין המציעים.  

דברת: אנו מזכירים שמדובר על השלמה של שני פרטים. האחד היה מספר עובדים בארגון שאחד  
המציעים לא מילא אותו והחלטתם לתת  לו  0 נקודות ואנחנו הלנו על כך שלא פניתם אליהם  

להשלמה כי הרי הה יגיון שחברה שעושה כמה מאות קבורות בשנה מו הסתם יש לה הרבה עובדים  
ופה קיבלו 0 נקודות. ודבר שני הוא שירותים נלו וים מעבר למצוין במכרז. ואתם אומרים שלא  

ניתן להשלים לא את זה ולא את זה.  

עדי: שירותים נלווים – אנחנו מסכימים עם חוות דעת משרד שרקון כי זה יכול להטות כי אם  
מציע ראה את כל ההצעות ויודע מה אחרים הציעו הוא יכול להוסיף שירותים וזה ישפר לו את  

ההצעה. ואילו לגבי הנושא השני אנחנו לא מסכימים עם  משרד שרקון כיוון שזו השלמה טכנית.  

דברת: עכשיו במכרז אחר אישרנו בדיוק ר ישיון אדריכלי וחתימה על פרו יקטים שעשו  שזה  
דקלרטיבי ולא פוגע בעקרון השוויון כי מספקים נתון ששכחו  ובקלות  אפשר להסתכל בביטוח  

לאומי ולראות את מספר העובדים בטופס ואין פה משהו חדש. 



עדי: הצענו שיביאו אישור רו"ח וגם אמרנו לבקש מכל המציעים אישור כזה על מנת להיות  
הוגנים ושווים.  

דברת: סיטואציה דומה קרתה בעבר בדיוק במכרז רש/1010 שגם שם דיווחו על 15 עובדים 
כשהיה צריך  מינימום  16 עובדים כשהעובד ת 16  לא ה ייתה עובדת מהמניי ן ואנחנו בגלל שבתנאי  

המכרז לא הייתה הבחנה  נתנו להם אפשרות להשלים והם גם זכו  היות ומשרד שרקון לא  
התייחס לזה בתנאי המכרז  נאפשר להם להשלים צריכים להשלים את מספר העובדים הכולל וגם  

  .OUTSOURCING  עובדי

 ?OUTSOURCING מיכאל: איך אני בודק

דברת: אתה בודק את זה  נכון ליום ההגשה של המכרז.  

מיכאל: איך בודקים?  

דברת: רו"ח  בודק. אישור רו"ח מיוחד. בודק דוחות כספיים וכו'.  

מיכאל: וזה לא פוגע בעקרון השוויון?  

דברת: לא. מנוחה מכובדת כתבו 8 עובדים צריכים לדאוג לקבל אישור רו"ח ונקבל משני
המציעים. מה היה כת וב במכרז? 

עדי: " מספר העובדים המציע. בתחום הקבורה.."

דברת: מה זה תחום הקבורה זה לא ברור.  

דני א: הם הציגו 10.   

בן: העמדה שלנו היא שמוקדנית אינה מהוה עובד בתחום הקבורה כי היא נותנת שי רותים גם  
לארגון עצמו.  

דברת: אם היא מקבלת טלפונים אז במה היא מתעסקת אם לא בקבורה?  

לירון: נתייחס לכולם ואין צורך לפנות למנוחה מכובדת  כי הם הגיעו לניקוד מקסימלי. הציגו 10.  

דברת: צריך לזמן את שניהם בשביל השו ויון.  ולשאול שאלות. הם לא קיבלו ניקוד מקסימלי.  הם
קיבלו רק 8 חלקי  10, נקרא להם נשאל שאלות  וניתן להם אפשרות להשלים באותה מידה כמו  
המציע השני ונשאל אותם מי השניים הנוספים ומה הם עושים בארגון ונחליט אם פוסלים את  

השניים או שמוסיפם להם עוד 2 נקודות.  

דני ל: מה קרה שהמועצה הדתית לא פרטה עובדים?  

דברת: סתם ענין טכני זה קורה הרבה במכרזים ואנחנו צריכים לתת דעתנו אם זו טעות טכנית.  

דני א: מדאיג של יעבדו עלנו עם עובדים.  

דברת: רו"ח ייתן אישור רק על זה. רו"ח יבדוק גם את כל הנתונים של העובד.  

מיכאל: מה היועצים המלווים אומרים?  

לירן: זה שיקול דעת של ועדת מכרזים לפני ומעל הכו ל. נ יתנה חוות דעתנו וחוות דעת הלשכה  
המשפטית ובהתאם הועדה תקבל החלטה ותאמץ את חוות הדעת של המחלקה המשפטית וגם  

אנחנו נאמץ את ההחלטה.  

שמואל: כמה מנוחה מכובדת עשו בשנה?  



דברת: כמה ביקשנו מינימום במכרז? ולמה כתבתם שבדקתם על 9 שנים וכתבנו שזה על שנה?  

בן: הכוונה כל שנה במשך 9  שנים.  

לירן: 1789 קבורות ל 9 שנים. 

החלטה:  אנחנו מבקשים לזמן את המצעים לישיבה שתתקיים בשבוע הבא ולא להכניס נושאים  
נוספים לסדר היום.  

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 

דברת וייזר  

יו"ר הועדה  
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